
BPF – Belangenvereniging Pensioengerechtigden FujiFilm

Verslag algemene ledenvergadering BPF 4 mei 2022 in de Moerse Hoeve
Aanwezig: Cees de Winter (secretaris), Dick Notenboom, Everike van de Waarsenburg, Frans 
van Diessen, Hans Notenboom, Jan de Beer(voorzitter), Jan Oprins, Jan van Reijsen, Joop de 
Gooijert, Jos van der Wal, Leo Kramer, Leo Vercoulen, Maarten Dullaert, Noud Hermans 
(penningmeester), Rocy Damen, Victor Storm 

1. Opening en welkom
De voorzitter opent de vergadering om 14:30

2. Notulen vorige ALV vergadering
De notulen worden ongewijzigd geaccepteerd.

3. Financieel overzicht afgelopen jaar en contributie
Het financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester. Het budget voor het 
komend jaar zal onze kas ongeveer 1000 euro verkleinen door het budget voor activiteiten, 
maar de kas blijft behoorlijk gevuld. Zo nodig is Fujifilm altijd een goede sponsor geweest.
Het besluit wordt genomen de contributie op 15 euro te houden.

4. Kascommissie verslag en verkiezing nieuwe kascommissie.
De kas commissie (Dick Notenboom en Maarten Dullaert) doen verslag van hun bevindingen, 
ze hebben de kas gecontroleerd en gaan akkoord. 
De beide leden van de kascommissie worden herbenoemd.

5. Terugblik 2021.
 – Het ledental is gegroeid van 36 naar 40.
– de banden met Fujifilm en met de PV zijn aangehaald. Er is nu jaarlijks overleg met Fujifilm 
management (in de persoon van Ton van Roessel) en met de PV (Jan van Ham en Bert 
Daemen) afgesproken.
De adresgegevens van de leden die daarvoor toestemming hebben gegeven zijn gedeeld met 
de PV zodat ze de aanbiedingen van de PV ook krijgen. 
Er is afgesproken geen aparte contributie voor de PV van onze leden te innen.
– Het bestuur heeft naar aanleiding van de WBTR de werkwijze van het bestuur aangepast, 
een AVG opgesteld en aangenomen en noodzakelijke statutenwijzigingen voorbereid, die op 
de najaar ALV van 2021 zijn aangenomen. De uiteindelijke tekst van de statuten is daarna 
opgesteld in samenwerking met de notaris.
– De voornemens van het bestuur om informatie te delen met de leden via een website heeft 
nog geen resultaat opgeleverd. Joop de Gooijert geeft aan daarbij het voortouw te willen 
nemen. Leo Kramer wil hem daarbij ondersteunen. Het bestuur zal ze een eerstvolgende 
bestuursvergadering daarom uitnodigen om de mogelijkheden door te nemen.

6. Statuten wijzigingen
De wijzigingen worden nog eens doorgenomen, ieder heeft de nieuwe statuten kunnen 
bestuderen en ze worden goedgekeurd. De statuten zullen door de vertrekkende 
penningmeester en de voorzitter worden getekend.
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7. Najaar activiteit
De voorkeur van de vergadering gaat uit naar een excursie naar Steenbergen, met als goede 
tweede een presentatie gevolgd door een borrel.
Als suggestie voor onderwerp en presentator wordt genoemd een presentatie over wat 
gebeurt er met Fujifilm in Europa en de plaats daarin van Tilburg door Peter Struik.

8. Aftreden penningmeester, verkiezing nieuwe penningmeester.
Noud Hermans treed af na ruim 10 jaar penningmeester te zijn geweest van de BPF. 
Jan van Reijsen wordt benoemd, de benoeming gaat formeel pas in na ondertekening van de 
nieuwe statuten. Noot: Deze statuten zijn de dag na het ALV, op 5 mei, bij de notaris 
gepasseerd. Formeel is Noud per 6 mei afgetreden en Jan aangetreden als lid van het bestuur 
en penningmeester. 

Er is naar aanleiding van de WBTR een schema opgesteld van aftreden. Cees de Winter zou 
volgens dat schema in 2023 moeten aftreden, Jan de Beer in 2025 etc. 
Cees stelt zich niet opnieuw beschikbaar. Tieme Molenaar is kandidaat om hem te zijner tijd 
op te volgen en zal als inwerkperiode het komend jaar bij bestuursvergaderingen als bijzitter 
worden uitgenodigd. Andere gegadigden voor de secretaris functie kunnen zich ook melden.

9. Rondvraag en sluiting
Maarten is benieuwd naar de consequenties van de nieuwe pensioenopzet voor onze 
pensioenen. In principe liggen onze pensioenen vast, ze gaan niet omhoog maar ook niet 
omlaag.

Na de vergadering wordt feestelijk afscheid genomen van Noud als penningmeester. Jan de 
Beer geeft een overzicht van de “loopbaan” van Noud bij de BPF, en bedankt voor het vele 
werk, Noud vult nog mooi aan hoe het vanaf de start van de vereniging is gelopen.

Ton van Roessel geeft na afloop van de vergadering een presentatie over de uitstekende 
relatie van Fuji management met de BPF, de management wisselingen bij Fujifilm en de 
nieuwe fabriek. De sheets van zijn presentatie zullen samen met dit verslag aan de leden 
worden verstuurd. 
  
Daarna is er een gezellige borrel met hapjes in de  voortuin van de Moerse Hoeve.

5 mei 2022
Cees de Winter
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